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Ara, el futur és blanc-i-blau. 

Fes-te'n soci trucant al 93 419 12 14 
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Editorial 

Jeroni castell, president de la Penya Blanc-i-Blava d'Ulldecona 

Un any més la Penya Blanc-i-Blava d'Ulldecona acudeix fidel a la cita amb el seu 
anuari Lo perica d 'Ulldecona. Aquesta n'és la quarta edició. No és fàcil mantenir 
aquesta publicació, sobretot econòmicament, però nosaltres portats sempre per la 
passió per l'Espanyol cada any fem l'esforç d 'editar-lo, per això vull començar 
donant les gràcies a tots els patrocinadors que cada any fan possible aquest petit 
miracle. 
A l'edició de l'any passat parlàvem de l'alegria que va suposar per a tots el títol de 
copa que havíem guanyat a València. Aquest any no podem parlar de títols, però 
sí de grans alegries. Al setembre vam inaugurar la tan desitjada ciutat esportiva a 
Sant Adrià i hem començat l'any amb la gran notícia que ens ha donat el president 
que ja tenim terrenys per a la construcció del que serà la nova casa de tots els peri
ecs. Aquest anunci va lligat a un altre que crec que encara és més important: l'au
tofinançament de l'obra. 
També des de fa uns mesos, s'està treballant fort en la professionalització del club, 
la famosa professionalització que tantes baralles ha portat, no sé si valia la pena 
tanta discussió per acabar fent el que ja fa temps que es proposava. 
Tots aquests fets són una mostra que el club està molt viu i que es va endavant. 
Nosaltres aprofitem aquesta revista per a felicitar el president i el seu Consell per 
tot això. 
Però hi ha altres aspectes del club que creiem que han d'acabar de "rematar" el 
model de c lub que tots volem i que no és altre que un club fort i que pugui lluitar 
per classificacions importans; el primer, la part esportiva, no hem d 'oblidar que en 
primer lloc som un club de futbol. En aquest camp crec que hem de millorar molt. 
Hem de tenir un equip fort perquè l'Espanyol enganxi , serà molt difíc il que la gent 
acudeixi en massa al camp, al que estem ara o a un altre, si no tenim un equip amb 
aspiracions. Però amb aspiracions de veritat no amb les que ens volem creure 
nosaltres. Sabem que avui tenir un equip competitiu és car, però de vegades és 
molt més car no tenir-lo. Quant Brindisi n'era l'entrenador, va fer famosa aquella 
frase que deia: "Transitamos por una cornisa". Si allò era una cornisa el d'aquest 
any és una corda, però sense ni tensar tampoc ... No podem continuar en la dinà
mica de posar de carassa l'entrenador, com a responsable de tots els mals, quan 
ell no ha fitxat i "desfitxat". Crec que Flores ha fet coses, no suficients, sobrades 
perquè no sigui discutit. Aquesta temporada, amb el que se li ha donat, està 
demostrant una vegada més la seva gran capacitat com a entrenador . 
L'altre terreny en el qual hem de treballar molt és en el de la unitat de l'espanyolis
me. Aquest és fonamental. Aquest és L'ÚNIC eix on es pot fonamentar un 
Espanyol fort i guanyador. S'ha de fer un gran esforç per totes bandes. Diu Segura 
Palomares, en alguns dels seus articles, que l'Espanyol no necessita enemic, que 
ja ens tenim a nosaltres mateixos per estar contínuament en enfrontaments . Molta 
raó té. La reconciliació ha d'arribar, sense guanyadors i perdedors. Millor dit, amb 
un sol guanyador: l'Espanyol. 
Ni podem continuar dividits ni podem estar cinc anys més aprovant totes les 
assemblees amb un 45% d'abstenció. Continuar amb aquesta situació, si ho 
mirem des del punt de vista legal, no passaria res, es podria aprovar la majoria de 
coses i, per tant, podem dir que es podria continuar governant el club . Però lega
litats a banda, continuar així seria molt i molt dolent. Totes les coses positives que 
s'estan fent no seran suficients mentre continuem dividits i desaprofitant actius 
molt importants per a l'Espanyol . 
Diu Mª Carmen Juarez, en l'article que ha escrit per a la nostra revista, que la Copa 
no es va guanyar pels gols de Tamudo i Sergio, es va guanyar per la unitat de l'es
panyolisme. 
La gran majoria estarà d'acord amb aquesta opinió ... i qui no ho estigui que s'ho 
faci mirar. 
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Jeroni Castell Vidal 

PRESIDENT DE LA PENYA BLANC-i-BLAVA D'ULLDECONA 
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Salutacions 

Lluc Raga i Sauch, alcalde d'Ulldecona 

Era l'any 1999 quan sortia a la llum el primer anuari de Lo peri

ca d'Ulldecona, recull d'activitats de la Penya Blanc-i-Blava de 

la nostra vila, una magnífica publicació molt ben editada, plena 

de contingut i sensibilitat que demostra l'entranyable amor a un 

club, a uns colors, el blanc i el blau, a la vegada que reflecteix la 

vitalitat d'una entitat que viu amb passió la marxa de l'equip dels 

seus amors que amb modèstia, però amb esperit de superació, 

aspira a millorar la seva posició en la taula classificatòria. 

La Penya Blanc-i-Blava compta amb uns incondicionals socis i 

simpatitzants, que sofreixen i s'apenen quan perd l'Espanyol i 

viuen amb plenitud l'alegria i felicitat que porten intrínseques les 

victòries del seu estimat Reial Club Departiu Espanyol. 

És, a més, una entitat viva plenament integrada en la vida local, 

participativa i sensible. Organitza molt bé els actes i sempre són 

molt participatius. 

Una mostra de la seva sensibilitat és, per exemple, la recollida 

de joguines per als nens i nenes de famílies més necessitades 

que amb col·laboració amb Creu Roja fan tots els anys a la cam

panya de Nadal i Reis. 

Moltes felicitats pel 4t número de la revista Lo perica i per la 

tasca que feu. Us encoratjo que continueu treballant per la vos

tra vila, en la part que us correspon amb les vostres activitats i 

que continueu fidels als colors d'aquest entranyable club. 
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Lluc Raga i Sauch 

ALCALDE D'ULLDECONA 
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Salutacions 

Hem passat un any més i ha sorgit una nova edició de la revista 

Lo perica. Sempre és important el naixement d'una publicació, 

sigui diària o anual, de base política o esportiva, perquè és una 

eina important de pluralitat informativa que ens fa conèixer i com

prendre millor. 

Mitjançant Lo perica coneixem els fets més destacats de la 

Penya Blanc-i-Blava durant l'any que hem deixat enrere. Així 

podem saber de les vostres activitats, que feu coses i ens demos

treu que sou una part viva del poble, que feu història de la nostra 

vila entorn al futbol, de la qual aquesta revista en deixa constància 

per a la posteritat. 

No tinc cap dubte que amb la vostra activitat esteu fent poble 

perquè, per a mi, fer poble és donar vitalitat als diferents vessants 

que presenta la nostra vila, sigui l'econòmica, cultural, esportiva, 

etc. 

Felicito a tota la família blanc-i-blava per la bona tasca que esteu 

fent , tenint com a objectiu i màxima referència el Reial Club 

Departiu Espanyol de Barcelona, colors que us uneixen, que us 

fan bategar intensament el cor, que us apassionen i us fan sentir 

feliços o desmoralitzats segons el nivell de ventures o desventures 

del vostre club. 

Que el RCD Espanyol us doni moltes alegries en el recentment 

començat 2002, any que, a la vegada, desitjo que sigui molt feliç 

per a tothom. 

Joan Bta. Muñoz Querol 

REGIDOR DE CULTURA 
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Joan Bla. Muñoz Querol, regidor de Cultura d'Ulldecona 
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Salutacions 

En aquest any que ha transcorregut des de la publicació de l'úl

tim número de revista, el nostre estimat Club ha donat un salt 

qualitatiu importantíssim com a entitat. 

Finalment hem pogut veure acomplert el somni de tenir una Ciutat 

Esportiva pròpia, a la localitat veïna de Sant Adrià de Besòs, on 

poder formar les nostres joves promeses amb les màximes garan

ties d 'èxit. Una Ciutat Esportiva oberta a tots els espanyolistes. 

Casa vostra. 

Desitjo de tot cor que en gaudiu, perquè us ho mereixeu. La vos
tra penya, activa, emprenedora, és molt apreciada al nostre Club. 

Teniu un gran mèrit, amics d'Ulldecona, ja que tot i trobar-vos a 
molts quilòmetres de Barcelona, heu aconseguit que us sentim 

sempre molt a prop nostre. 

És admirable la forma com doneu a conèixer el nostre Club a 
Ulldecona, mitjançant col·loquis i altres activitats anàlogues, 

fomentant així l'espanyolisme a la comarca. Aquesta mateixa 
publicació, Lo Perica d 'Ulldecona , que arriba enguany a la quarta 

edició, n'és un bon exemple. 

Per molts anys! 

Daniel Sanchez Llibre 

PRESIDENT RCD ESPANYOL DE BARCELONA 
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Daniel Sanchez Llibre, president del RCD Espanyol de Barcelona 
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Opinions 

Mª Carmen Juarez 

Informar del Espanyol es, en ocasiones, una labor difícil e 

ingrata debido a la idiosincrasia del club. No es agradable 

tener que ponerse delante del ordenador y empezar a con

juntar palabras para explicar la dura realidad de una entidad 

que tuvo que vender su patrimonio para seguir existiendo. 

Pero el deber de un periodista es informar sobre las cosas 

que pasan aunque a él sea al primera que le duelan. Porque, 

a pesar de lo ,que muchos piensan, un periodista es un profe

sional con sentimientos como todo ser humana. Hablar con 

sentimiento y pasión del Espanyol (dejando a un lado el pro

fesionalismo) es muy facil para mí porque una persona muy 

querida por mí, como lo fue mi tía Anita, me enseñó cómo se 

debe querer al Espanyol. Ella nos dejó hace años pero desde 
su lugar en el cielo sigue siendo 'perica'. Y como 'perica' ni a 

ella ni a muchos de los que nos han dejado deben estar 
demasiado contentos con lo que observan desde arriba: 

DESUNIÓN. 

Sin unidad, esa unidad que tantas veces ha pedido el pre

sidente Daniel Sanchez Ll ibre, no se va a ninguna parte. En 

una familia siempre hay distintos puntos de vista, pero de ahí 

a llegar a enfrentarse de manera dura y cruel dista un abismo. 

La última noche de gloria vivida por el espanyolismo (amén 

del 2-0 al Barça el pasado 22 de diciembre) fue en Valencia. 

El 27 de mayo de 2000 no se ganó la Copa del Rey gracias a 

los goles de Tamudo y Sergio, sino merced a la unión de todo 
el espanyolismo. Aquel día no faitó nadie a la cita, inclusa mi 

tía Anita y los 'pericos' que estan allí arriba, no se perdieron el 

partida. Quedó demostrada que la unión hace la fuerza. Y que 

todo el espanyolismo junta puede lograr grandes triunfos. Hay 
que olvidarse de rencillas, rencores, discrepancias y luchas 

internas. El Espanyol esta por encima de todos y no se mere
ce lo que se le esta haciendo. 

Desde estas líneas que me ha brindada la Penya Blanc+ 
Blava d'Ulldecona pido, si se me permite, al espanyolismo: 

UNIÓN. A los periodistas nos encanta escribir cosas bonitas 
y estamos deseosos de volvernos a levantar desde una tribu

na de prensa en señal de júbilo como lo hicimos en Valencia. 
ESPANYOL y UNIDAD tienen que ir de la mano. 

_l3 

Mª Carmen Jaurez 
Periodista Mundo Deportivo 



Entrevista a ... 

JoséManuelCasanova 
Si hi ha alguna cosa de la qual els "pericos" ens puguem sentir, especialment, orgullosos és del futbol base. Ara tots ens 
omplim la boca quan parlem de la pedrera, quan fa uns anys, no molts, era un autèntic desert. Aquest miracle té nom i cog
noms, Josep Manel Casanova, ell és el protagonista que el futbol base de l'Espanyol sigui admirat a tot arreu. 

En diferents ocasions vostè ha manifestat que el fut
bol base de l 'Espanyol es convertiria en la sortida 
natural al món professional del futbol català, creu que 
en aquests moments això ja s'ha aconseguit i és reco
negut als diferents estaments en l'àmbit social i espor
tiu? 

Sí, penso que ha costat un poc, però en l'actualitat 
estem molt ben considerats i no només a Catalunya sinó a 
tot Espanya. S'ha aconseguit a dues bandes, una quant a 
resultats i l'altra la que representa el pas al primer equip i a 
la resta d'Espanya. S'ha de tenir en compte que els últims 
anys prop de trenta jugadors formats al nostre futbol base 
formen part de la lliga de futbol professional i això no és 
gens fàcil. 

La famosa Llei Bossman ha afectat tant amb el tema 
del futbol base com s'esperava en un principi o no ha 
tingut tanta repercussió? 

«Sempre he estat un 
inconformista» 

Sí, és possible que quan més va afectar va ser en un pri
mer moment, diguem que va impactar més la notícia que 
els propis fets, però crec que el futbol espanyol és el sufi
cientment fort per poder-se defensar en aquest aspecte. 
Dels jugadors que vénen de fora no n'hi ha tants que apor
tin coses i la gent a poc a poc s'ha adonat que aquí hi ha 

- -- ----------~-----

suficients futbolistes per poder afrontar això d'una manera 
digna. 

La Ciutat Esportiva era peça essencial per extraure el 
rendiment al treball amb el futbol base, per fi ja està en 
funcionament, pot explicar-nos quines categories l'es
tan utilitzant i quines activitats s 'hi estan desenvolu
pant actualment? 

D'entrada, per a nosaltres, ha significat la sortida del 
túnel, hem estat molts d'anys com a nòmades de camp en 
camp sense saber els nostres socis on jugaven els seus 
equips, i, principalment, és una satisfacció poder estar tots 
junts fent una feina conjunta, però estem dins d'una obra 
que no està final itzada i el funcionament òptim es veurà 
dins d'uns anys, almenys aquesta és la meva il·lusió. 

Sempre he estat un inconformista i no em conformo amb 
el que tenim, hem de tenir més coses i a la Ciutat Esportiva 
encara falten moltes coses, però per fi sí que és un des
cans ja que aquí hi ha hagut moments en què hem arribat 
a treballar en disset camps diferents, jo mateix en sóc un 
exemple ja que em vaig lesionar amb el primer equip en un 
camp de la Zona Franca que no estava en condicions, per 
això és molt important que ara estiguem tots junts, els nos
tres deu equips de futbol base i, a més, de dos equips del 
femení i també a nivell de competició s'ha incorporat l'e
quip de divisió d'honor de la Fundació Ferran Martorell. 

«L'Espanyol és un club 
una mica complicat, 

som pocs i no sempre 
ben avinguts i això ens 

fa perdre força» 
Quant a instal·lacions, encara falten les oficines, el local 

social, la sala de reunions, el restaurant, les grades i els 
vestuaris del camp de l'herba artificial, que les obres s'ani
ran fent dependent de l'economia del club i, finalment, jo 
aspiro que es realitzi la residència dels jugadors. 
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Vostè porta coordinat el futbol base de l 'Espanyol 
des de fa molts d'anys, realitzant un treball laboriós i 
de vegades poc reconegut. Va servir aquella famosa 
lntertoto formada per nens de la casa que avui ja con
sagrats, per treure a llum el treball de molts d'anys de 
vostè i el seu equip de professionals? 

Entrevista a ... 

Sense dubte, allò va significar un punt d'arranc molt fort, 
i quasi sense voler, ja que va ser quan Bielsa no va voler 
jugar la lntertoto amb el primer equip i el 8 va empalmar la 
lligueta d'ascens a segona A amb aquesta competició. 
L'equip que estava amb forma va fer tres eliminatòries molt 
dignes i va obrir els ulls a més d'un. A partir d'aquel l 
moment van pujar més nois al primer equip, que ho van fer 
molt bé, i això ha anat obrint les portes i canviant la men
tal itat del Club. 

Parlem de sentiments. Fa poc vam veure les llàgri
mes de Sergio quan va haver de deixar l'Espanyol i una 
mica abans Tamudo va fer el mateix, quan va estar 
apunt d'anar al Glasgow Rangers, això és un exemple 
molt clar que els nois que pugen de la cantera consi
deren l 'Espanyol com casa seva. Però si ens posem a 
l'altra banda, vostè, que tant ha tingut a veure amb 
aquest fet, què sent quan veu que un noi fet a casa i 
que ha arribat a triomfar, se n'ha d 'anar? 

Aquí hi ha dues coses. Una que és la positiva, que t 'ale
gres pel nano que t indrà unes oportunitats que avui dia 
l 'Espanyol no li pot donar i dóna un pas important en la 
seva vida; i l'altra, que m'entristeix, perquè jo sóc un gua
nyador, nosaltres al futbol base ho hem guanyat tot, i com 
a espanyolista que sóc voldria també que el primer equip 
ho pogués fer, la meva il·lusió seria un Espanyol aspirant a 
la lliga i això només es pot aconseguir mantenint els bons 
jugadors, potser sigui un somni, però la realitat ens diu que 
avui no és possible, si poguéssim retenir aquests jugadors 
potser li podríem donar la volta a la truita, seguint la feina 
que s'està fent des del Club. Fa quatre anys, quan vàrem 
pujar a Monjuïc ningú donava un duro per nosaltres i 
actualment comencem a preocupar a alguns, ja que hem 
fet la Ciutat Esportiva, hem guanyat una copa i l'equip 
segueix viu, la gent manté la il·lusió en l'equip i ara hem 
d'afegir els comentaris que s'estan fent sobre la construc
ció d'un camp, en definitiva, que som gent lluitadora i m'a
gradaria tenir un equip potent, però som un club una mica 
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José Manuel Casanova · 

complicat, som pocs i no ben avinguts i això ens fa perdre 
força, si estiguéssim tots units i comptant amb les ajudes 
econòmiques de les televisions podríem aspirar a moltes 
coses. 

«En aquest moment 
detecto molta il·lusió . 
en tots els estaments 

del Club» 

Abans parlàvem de la lntertoto i de la satisfacció i 
orgull que vàrem sentir tots els periecs, però la copa 
del rei va ser el "clímax", com vas viure aquell dia i què 
vas sentir? 

Allò va ser molt gran, a més vaig tenir la sort de viure-ho 
sent segon entrenador. Personalment , em vaig poder pren
dre la revenja de dues situacions personals que havia vis
cut: la primera, sent juvenil que vaig arribar a la final de la 
copa del Rei amb la Damm i la vaig perdre; i l 'altra, amb el 
primer equip de l'Espanyol amb aquella semifinal enfront 
del Setis, que ens varen fer un gol a l'ú ltim minut i ens va 
impedir jugar la final contra l'Ath. de Bilbao, per fi a la ter
cera ho vaig poder aconseguir i ser un dels protagonistes. 

Esperaves que aquell títol pogués marcar un abans i 
un després al Club i creus que ho vam aprofitar bé? 

Jo esperava que fos un punt de partida, no per arrassar, 
ja que hem de ser conscients d'on estem, de vegades crec 
que subsistir ja és quasi un miracle, perquè al país on 
estem hi ha un arbre molt gran que fa ombra a tothom, 
però la veritat és que sí que pensava que les coses anirien 
millor; no sé si vàrem saber aprofitar be aquest t ítol ... Però 
ara estic notant molta il·lusió, ha vingut gent com Sergio 
Morgado o com Marco que estan trebal lant per fer les 
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Entrevista a ... 

coses bé i amb ganes i no estem en una etapa immobilis
ta i això és molt important. 

L'Espanyol B està fent una gran temporada a la 
segona B; us heu plantejat l'ascens a segona A com un 
objectiu? 

No, com objectiu no, però sí que ens agradaria, ja que 
ara estem cedint jugadors a altres equips d'aquesta cate
goria i, si hi estiguéssim nosaltres, podrien acabar l'etapa 
de formació a casa i ho tindrien més fàcil per arribar al pri
mer equip. i, a més, ara que tenim camp propi a la Ciutat 
Esportiva crec que seria més fàcil poder aguantar la cate
goria. 

Últimament es parla molt de Lopo i de l'interès que 

«Aquesta temporada, un 
altre club ens ha tocat 

vint-i-tres jugadors» 

equips com el Madrid, Barcelona, o fins i tot el 
Manchester United, si el jugador et demanés consell 
davant d 'aquestes ofertes, què li diries? 

És molt , molt , difíci l aconsellar en aquestes circumstàn
cies; de vegades el tren només passa una vegada i s'hi ha 
de pujar; però jo crec que un parell d'anys més aquí li ani
rien molt bé tant al jugador com al Club, a més Lopo és el 
primer jugador que ha arribat al primer equip des de l'ale
ví, però l'última paraula sempre la té el jugador. 

Tenint en compte que l'Espanyol és l 'equ ip que més 
cuida el futbol base a Catalunya, les relacions amb la 
Federació Catalana són bones? 
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Sí, la veritat és que són molt bones, precisament perquè 
som el club que més col·laborem amb ells i n'estan molt 
agraïts. El que va passar, amb la polèmica sobre el nome
nament del coordinador del futbol base és que no van 
estar encertats, era absolutament anormal, igual que si 
m'haguessin nomenat a mi, seria una incongruència que 
sent coordiandor del futbol base d 'un equip ho fos també 
de la Federació i m'aprofités d'això . 

l nosaltres no podíem admetre que ho fos el coordinador 
de l'equip rival i més quan aquest senyor ens ha tocat, 
aquesta temporada, vint-i-tres jugadors perquè canviïn de 
club. 

Últimament s'està parlant amb molta insistència de 
la possibilitat de la construcció d 'un nou estadi propi, 
tu ho consideres tan important com la Ciutat Esportiva 
o estàs a gust a Monjuïc? 

Jo crec que el fonamental sempre és el que no es té i en 
el nostre cas la Ciutat Esportiva era prioritari. 

Monjuïc és un gran estadi, però per al futbol és una mica 
fred, fins i tot de temperatura, i la nostra gent, tenint la 
referència de Sarrià, que era casa nostra, no s'hi acaba de 
trobar bé, per aquest motiu hi ha tanta assistència de 
públic a la Ciutat Esportiva, perquè la gent de l'Espanyol, 
allí, s'hi sent com a casa. 

A mi, em faria molta il·lusió la construcció d'un estadi 
nou i si jo ho hagués pogut decidir l'hauria construït al cos
tat de la Ciutat Esportiva, però no va poder ser per temes 
econòmics. 

José Llopis - Jeroni Castell 

Entrevista ... 

Alfred Torras 
A totes les edicions del nostre anuari hem parlat amb algun representant del Consell d'Administració. Aquesta vegada no 

podia ser una excepció i, a l'hora de decidir-nos per algú, vam pensar en Alfred Torras. Vicepresident encarregat de l'àrea 
esportiva i que ha estat sempre en primera línea de foc. Es diu d'ell que és "larista" i se l'ha acusat des d'alguns sectors de 
ser la nota discordant del Consell. Ell tampoc és dels qui s'estigui mai d'opinar i moltes vegades això li ha portat fortes críti
ques i, de vegades, més que crítiques, desqualificacions i insults dels que no saben fer la crítica d'una altra manera. En ell, 
Flores ha trobat el suport que li ha faltat d'altres sectors del Consell. 

-Quan es diu que vostè és «larista» i que no està molt d'acord 
amb la forma que s'ha gestionat el Club en els últims temps, 
vostè què contesta? 

Si estar d'acord amb la forma de veure el Club o en la filosofia de 
Lara és ser larista jo ho sóc. El que això no vol dir és que sigui l'o
posició de Dani. 

Si al Consell tothom pensés de la mateixa manera, no faria falta el 
Consell, amb el president seria suficient. El debat és bo i enriqueix 
el Club. 

La situació actual que tenim és diferent de la que proposava J.M. 
Lara i per això ell està fora de la gestió del Club 

Nosaltres estem fent una aposta molt arriscada, que no ha estat 
conseqüència, només, d'una idea de club, sinó més bé de la neces
sitat que ens ha creat l'economia. l això que pot ser una bona línia 
d'actuació i que, en general, està agradant molt la massa social, jo 
crec que no ha estat prou explicada. 

No fitxar cap jugador de fora, recórrer sempre al planter per cobrir 
les necessitats del primer equip ens porta a rebaixar la despesa en 
quasi 1 .000 milions i estar dintre de la línia que s'ha de moure el 
Club de no generar deute sinó al contrari tenir números positius 
cada any que és el que ens ha de garant ir el futur. Ara conjugar això 
en grans objectius esportius és molt difícil. 

Jo crec que el punt de partida d'aquesta temporada és conservar 
la categoria i això s'hagués hagut d'explicar obertament al soci i 
demanar que tingui paciència. 

-Creu que Lara hauria de tornar al Consell? 

Jo crec que sí, perquè és absurd que l'accionista majoritari no 
estigui dins del Consell. La família Lara ha fet molt per l'Espanyol. Hi 
ha moltes coses que han fet que no han sortit a llum pública. Jo 
crec que Dani, que ha aconseguit grans coses per a l'Espanyol i que 

«Dani, que ha fet grans 
coses pel Club, crec 

que té un deure 
pendent, la tornada de 

Lara al Consell» 

serà un dels presidents que passarà a la història del Club, té un 
deure pendent que és la tornada del grup Planeta al Consell. 

-Per què aquesta posició del grup Planeta d 'estar tant al 
marge de la gestió, estant "cremats" amb la massa social o 
amb el Consell? 1 

Jo crec que amb l'afició no pots estar cremat perquè de vegades 
no té la suficient informació, si la massa social tingués tota la infor-
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mació de les coses que han passat i per què han passat segura
ment canviaria la seva opinió. 

Quan passen coses tan importants com que el primer accionista 
abandoni el Consell, haurien de tenir tota la informació. Aquesta 
informació no ha trascendit mai i la gent està desinformada, de 
vegades pren postures equivocades. 

De totes formes, jo crec que la situació és recondu'1ble i crec que 
Dani ha de fer un esforç per arreglar la situació. A mi, m'agradaria 
molt un proper Consell amb Dani de president i consellers del grup 
Planeta. 

-Si això no és així, es pot continuar governant el Club sense 
el suport del màxim accionista? 

Sí perquè si el primer accionista no fa oposició i ho continua 
mirant tot des de fora es pot governar, ara perdem moltes possibi
litats de fer el model de Club que tots volem. 

-Cap a la primavera hi haurà eleccions, i fins ara tan sols el 
president ha dit que es presentarà. Pareix que ningú més es vol 
presentar ... 

Jo crec que no és bo per al Club que hi hagi campanyes molt llar
gues. Hem de pensar que hi podria haver algú de l'actual Consell, 
algú que pensi presentar la seva candidatura i seria molt dolent per 
al club que comencem amb guerres internes. 



Entrevista a .. . 
-Vostè creu que Dani ha de seguir? 

Jo crec que el soci li demana que es torni a presentar i jo crec que 
ho ha de fer per acabar el seu projecte. 

-Si Dani segueix, vostè també ho farà? 

Hem de donar temps al temps i en funció de la filosofia que ell 
marqui en aquell moment tothom prendrà les seves decisions. 

-Vostè l'any passat va dir que li agradaria ser president ... 

No, l'any passat es va produir una situació diferent. Dani va dir 
que ell volia marxar i em vaig oferir per acabar el mandat de l'actual 
Consell. No voldria que allò s'interpretés com que jo volia presentar 
una alternativa diferent a la del president. 

-Fa poc el president ha anunciat que ja tenim terrenys per a 
la construcció del camp. És més important fer un camp nou 
que tenir un equip competitiu? 

No, són dues coses diferents. La idea que tenim és que la cons
trucció del nou estadi no interfereixi el pressupost ordinari del Club 
i que s'autofinanci. 

-Parlant de camps, es diu que quan es va vendre Sarrià, 
vostè i el Sr. Lara van negociar amb l'Ajuntament el lloguer de 
l'Estadi Olímpic. Se'ls acusa de no negociar bé aquell contrac
te i, quasi, que una part dels dèficits dels últims anys siguin 
culpa de vostès per haver acceptat pagar 100 milions a l'any ..... 

Sí que és cert que, de vegades, ha sortit la crít ica que nosaltres 
no vàrem negociar bé en aquell moment. Jo el que puc dir és que 
no era una negociació fàcil en aquell moment, perquè estava lligat a 
la requalificació de Sarrià i si, demanàvem molt de seguida et deien: 
«Però és que vostè vol que se li requalifiqui aquell terreny? .. 

Jo no crec que en aquell moment i en aquelles circumstàncies fos 
una mala negociació, en aquell moment la postura que va agafar 
l'Ajuntament era que l'Espanyol ajudés a pagar les despeses de 
manteniment de l'Estadi i vam creure que amb el pressupost de 
l'Espanyol no era significatiu una partida de 100 milions de pesse
tes. Però també he de dir que tan de bo que quan tinguessin un 
camp nou el cost de manteniment fos de 1 00 milions. 

-També es diu que vostè no era partidari de Molinos com a 
director general... 

No sé per què s'ha dit que jo era l'enemic número u de Fernando. 
Ell ha cobert una etapa important dins del Club i ningú el va forçar 
a marxar. Va ser ell qui va decidir tornar a la seva vida professional. 

-Amb Marco, l'Espanyol ha millorat en la famosa professio
nalització? 

Està intentant millorar l'estructura interna del Club i està fent un 
esforç important. Dintre del Club tenim uns bons professionals, però 
si no estan ben coordinats, de vegades no es té el rendiment ade
quat i la tasca de Marco, que és una persona molt preparada , és la 
d'intentar coordinar a tots els professionals que tenim. 

-Si parlem de la part econòmica del Club, ho hem de fer del 
deute i aquí tenim un gran dubte. Quan es parla del deute es 
diu que és històric. En canvi , quan es va vendre Sarrià es va dir 
que s'havia deixat en uns 2.500 milions. En què quedem, és 
deute històric o l'ha gestionat des de la venda de Sarrià cap 
aquí? 

Jo crec que és obligació del president i de tot el Consell, el dia 
que marxin, donar les xifres que va trobar quan va arribar i les que 
deixa en el moment d'acabar els cinc anys de mandat. 

És cert que amb la venda de Sarrià no es va sanejar el deute al 
cent per cent i segurament vàrem pecar de tenir massa alegries 
econòmiques durant un cert temps i això va portar que el deute en 
un cert moment s'incrementés. Però l'important crec que és el que 
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hi ha ara: un convenciment total que s'ha de sanejar totalment el 
Club d'una vegada per totes. l una vegada aconseguit aquest 
objectiu, ens hem de plantejar quin és el model de Club que volem. 

-És cert que, si no s'haguessin ingressat 2.000 milions 
aquesta temporada, ens haurien descendit de categoria? 

No, això no és cert, el que sí que és veritat és que a partir de la 
venda de Sergio tenim una situació econòmica de tranquil·litat. 

-Vostè va manifestar que hi havia altres alternatives per 
ingressar diners que no eren la venda de jugadors. Per quines 
solucions hagués apostat vostè? 

Jo no vaig dir mai que no hi estigués d'acord. El que crec és que 
una vegada el deute sigui zero hem de buscar noves fórmules de 
finançament i una fórmula és una ampliació de capital que pot ser 
que no li agradi a tothom. Perquè es pot pensar que es perd el 
domini del Club en benefici de Lara. Si Lara hagués volgut, faria 
anys que tindria el domini del Club. La postura de la família Lara en 
aquest aspecte ha estat molt honesta. La seva filosofia era un 
Consell on ells tinguessin el vint-i-cinc per cent de les accions i el 
president i la resta de consellers un altre vint-i-cinc i el cinquanta per 
cent restant estigués repartit entre la resta d'accionistes. Jo crec 
que amb aquesta línia, a més de ser molt honesta per part del 
màxim accionista, es podrien trobar recursos importants. 

-Però l'ampliació de capital en aquest moment és impossi
ble. Mentre el màxim accionista ho voti tot en blanc no hi ha 
cap possibilitat ... 

Lògicament per a una ampliació de capital es necessària la famí
lia Lara, s'ha de parlar amb ells i s'ha d'arribar a un acord. Però jo 
sóc optimista i crec que la situació és recondu"1ble i penso que una 
tasca important de Dani és reconduir l'actual situació. 

-Vostè creu que el creixement de l'Espanyol és impossible 
sense Lara? 

Home, impossible no hi ha res, però és molt difícil. 

-Parlem de l'àrea esportiva de la qual vostè és el responsa
ble. Diu Tomàs Guasch que a l'Espanyol no s'ha fitxat bé des 
de Camacho, hi està d 'acord? 

Home, la professionalitat de Camacho tothom la coneix. En el seu 
moment vam tenir el gran encert de fitxar-lo i va fer un gran equip 
amb pocs diners i això no és gens fàcil. Però crec que ara estem en 
un bon moment quant a la creació d'una bona secretaria tècnica per 
intentar una cosa similar. 

-Després de Camacho han vingut els Domínguez, German 
Villa, Casartelli, Santís, Mainar i altres que no anomeno perquè 

Entrevista a ... 
encara són a la plantilla, qui era l'il·luminat que portava estre
lles d 'aquesta magnitud? 

Bé, durant aquest temps els entrenadors han tingut molta auto
nomia en fitxatges. També hi ha hagut una secretaria tècnica i la 
col·laboració de Molinos i alguns fitxatges han sortit bé i altres no 
tan bé. 

Per això crec que és molt important tenir una bona secretaria tèc
nica, amb gent que entengui molt de futbol i amb molta informació 
del que està passant a tot el futbol, tant nacional com internacional, 
per tal que hi hagi molt poc marge d'errada en els fitxatges perquè 
l'Espanyol no es pot equivocar quan fitxa. 

-Els anteriors entrenadors han t ingut molta autonomia, en 
canvi ara Flores en té molt poca. Pareix que a Flores se li exi
geix tot i no se li ha donat res, mentre als altres se'ls va donar 
tot i no se' ls exigia res. 

Aquesta ha estat la gran errada que hem comès nosaltres aques
ta temporada, la desinformació, no hem explicat què és el nostre 
equip, que és un equip jove, que hem baixat el cost de la plantilla en 
mil milions de pessetes, que teníem jugadors com Galca i com 
Sergio que ja no tenim i que, per tant, hem d'exigir el que puguem. 

-Dóna la sensació que Flores no ha tingut, sempre, el suport 
de tot el Consell... 

Això també és desinformació, en aquests moments tant el presi
dent com el consell dóna suport absolutament Paco, el president ha 
deixat molt clar que Flores passi el que passi estarà fins al final de 

«El creixement de 
l'Espanyol, sense Lara, 
no és impossible, però 

sí més difícil» 
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temporada. El que passa és que no pots estar tots els dies als mit
jans de comunicació desmentint o donant suport. Potser no haver 
fet això abans ha donat peu que es donés la sensació de divisió en 
aquest tema. 

-Si Flores cessa vostè dimitirà? 

Depèn de les circumstàncies. Però si es fa fora Flores i no se'n 
porta un de millor jo marxaria, i crec que és molt difícil trobar, en 
aquest moment, un entrenador més capacitat que Flores per a 
l'Espanyol. 

-Després d 'aquesta llarga xerrada, tenim la sensació que 
amb Alfred Torras es pot estar d 'acord o no, però hem tret dues 
conclusions: la primera que té molt clar quin és el model de 
Club que ell vol i la segona que ha callat més del que ha dit .... 
Igual és una apreciació nostra. 

JOSÉ LLOPIS - JERONI CASTELL 



Oriol Romeu 

Oriol Romeu 
En el darrer número de Lo perica d 'Ulldecona vàrem 

publicar una entrevista a Oriol Romeu, aleshores, jugador 

benjamí de l'Ulldecona, de nou anys d'edat. El motiu de 

l'article va ser que era un dels jugadors dels centres de 

tecnificació de l'Espanyol, concretament del d'Amposta. 

Un any després, l'Oriol ja és integrant de la plantilla de 

l'Espanyol en la categoria d'aleví. 

- Expl ica'ns com ha anat el teu fitxatge per 

l 'Espanyol. 

Després d'estar dos anys a la tecnificació, en acabar la 

temporada, al campus de l'Hospitalet, em van dir que ani

ria a fer la pretemporada amb l'aleví. 

- Quin tipus de proves et van fer? 

Vaig estar una setmana d'estatge a Riudarenes (Girona) 

juntament amb la planti lla de l'Espanyol. Quan va acabar 

l'estatge, vaig jugar uns quants partits amistosos i, des

prés, em van dir que em fitxaven. 

- Devies estar molt content? 

Sí, perquè per a mi era molt important estar amb 

l'Espanyol, perquè té un gran planter, i amb els nous com

panys formem un equip molt bo. 

- Els entrenaments i els partits són sempre a 

Barcelona? 

Els partits són sempre a Barcelona, tots els equips són 

Oriol Romeu jugant un partit. 
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d'allí. D'entrenaments, en faig tres a la setmana. Els 

dilluns, a Amposta amb el Centre de Tecnificació; els 

dimarts, a Ulldecona juntament amb els meus excom

panys; els dijous, a Barcelona a la Ciutat Esportiva, i el 

cap de setmana, el partit, que normalment és en dissab

te. 

- Anar a Barcelona no és cansat? 

Home, ara dos dies a la setmana són molts quilòmetres 

i moltes hores dalt del cotxe, però m'ho passo molt bé 

amb els meus companys i tinc moltes ganes que arribi el 

dissabte per anar a jugar. 

- Com vas a Barcelona? 

Els dies d'entrenament em porten a Reus, allí un mini

bus ens recull, juntament amb dos jugadors més de Reus, 

després passem per Vilafranca del Penedès on recollim a 

tres companys més i anem a Sant Adrià. Els dies de par

tit em porten els meus pares. 

- No hi ha més companys de les nostres comarques? 

No, per aquí no hi ha ningú més. El més a prop és de 

Reus, a mi, m'agradaria que hi hagués algú de per aquí, 

però de moment no n'hi ha cap. A veure si l'any vinent ve 

algú més. 

- T'has adaptat bé al nou equip? 

M'ha costat bastant adaptar-me perquè els equips 

tenen un nivell molt alt. Jugo amb 

molta pressió, però a poc a poc em 

vaig adaptant perquè hi ha un bon 

ambient amb tots els companys. S'ha 

de mirar que enguany sóc nou i a més 

sóc el més jove de l'equip. Però fins 

ara jugo de titular i estic agafant molta 

confiança. 

- Com va la temporada? 

A la pretemporada vam fer diferents 

partits amistosos i ens va anar molt 

bé, perquè els vam guanyar tots. A la 

lliga hem empatat un partit fora, però 

tots els altres els hem guanyat, de 

moment anem líders, cosa que està 
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molt bé perquè som alevins de primer any i juguem contra 

alguns equips que són de segon any. 

- De què jugues? 

Normalment de migcampista. 

- Fas molts gols? 

No, a la lliga n'he fet dos. 

- Heu estrenat la Ciutat Deportiva: com la veus? 

Ho veig com una cosa molt bona, hi ha dos camps de 

gespa natural , dos de gespa artificial, un de futbol -7 i un 

de petit per entrenar als porters, els camps estan molt bé. 

Els dies d'entrenament estem des dels benjamins fins 

als de 2a B i això és molt bonic perquè veiem i coneixem 

a tots els jugadors i entrenadors. 

- Com definiries l 'Espanyol? 

És un gran equip, que forma uns grans equips de futbol 

base i que aviat traurà un gran fruit del treball que està fent 

el planter. 

Oriol no afluixis, et volem veure al primer equip. 

NARCÍS AUSENSI 

Els quatre tarragonins de l'equip. Oriol, Marc, Eric i Isaac. 

xavi (2n entrenador), Raül (Terrassa), Pepin (entrenador), Tuneu (S. Miquel de Balenya), Oriol (Ulldecona), Albert (Castelldefels), Angel (Vilassar de Mar), lvan (Masnou), 
Marc (St. Jaume dels Domenys), Shin (massatgista), Carles (Montgat) Jordi (delegat), Àlex (Terrassa) 

Part de baix: Kevin (Badalona), Victor (Castellar del Vallès), Pol (Teia), Peque (Blanes), Eric (St. Jaume dels Domenys), Isaac (Reus),Marquez (RubO. Adrià (Vilassar de Mar) 
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Activitats de la Penya 

Resum 2001 

Com tots els anteriors números del nostre anuari, dedi

quem unes pàgines al que ha estat la vida de la penya en 

l'últim any.' El 2001, el vam començar amb la presència de 

l'Albert Lopo i Rafa Ramos, en el marc del que va ser la 

presentació de l'anterior edició de Lo perica d'Ulldecona. 
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A més de presentar la revista, 

vam aprofitar per parlar amb 

Lopo de la seva tornada al 

primer equip després d'un 

any jugant al B. 

Al mes de maig vam cele

brar l'acte més emblemàtic 

de la nostra penya de cada 

any, el col·loqui de les 

Jornades Culturals. Tots els 

anys havíem tingut un convi

dat de molt nivell i aquest any 

no en podia ser una excep

ció. Paca Flores va ser el 

protagonista del col·loqu i. 

Paca va parlar amb la clare

dat que el caracteritza i se'n 

va armar una de grossa. Ja 

mirat amb la perspectiva que 

donen els mes de sis mesos, creiem que no n'hi havia per 

a tant. Potser és que a l'Espanyol, això de parlar clar, no 

és costum i ens pareix estrany que algú ho faci. En qual

sevol cas, la nit va merèixer la pena i ens vam posar al dia 

de l'actualitat del primer equip. 

Activitats de la Penya 

A l'agost van arribar les festes majors i Anabelén Royo 

va ser la pubilla de la penya d'aquest any. També, com 

tots els anys, vam fer la nostra carrossa, on els xiquets 

"periecs" representen a tota la penya. Però aquestes fes

tes vam tenir un acte més: va ser el partit entre el femení 

A de l'Espanyol i el Tortosa Ebre on juga Núria Callarisa 

d'Ulldecona. El partit va tenir moments de futbol molt 

.. 



Activitats de la Penya 

bons i després la penya va invitar a sopar els dos equips 

i vam passar tots una molt bona tarda nit. 

Al mes .de setembre va arribar la inauguració de la 

Ciutat Esportiva de l'Espanyol, i en un acte tan important 

no hi podíem fallar. Allí, hi va haver un àmpl ia representa

ció de la penya. Tots vam disfrutar molt i ens vam sentir 
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orgullosos de tenir un lloc perquè la pedrera pugu i treba

llar amb més condicions. 

Finalment, al novembre vam estar presents a Port 

Aventura amb tots els pericos de Catalunya. Va ser un 

gran dia. Hi havia pericos de totes les edats disfrutant de 

totes les atraccions del parc. Encara n'hi ha algun que es 

recorda de quan va pujar al Dragon Khan. 

En fi, que hem passat un altre any i 

l'hem tornat a omplir d'actes d'espanyo

lisme. Prometem continuar pel mateix 

camí per al 2002 . 

J. PABLO PASCUAL 
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Martin Posse 
Mar1ín Passe pasara a la historia del Espanyol por el gol que le marcó al R. Madrid y que nos dió el pase a la final de la copa 
del Rey. Esta temporada la empezó mas tarde que el resto del equipo por los problemas que tuvo con el tranfer. Ahora esta 
esperando la doble nacionalidad para poder jugar como comunitario. 

¿Cómo esta el tema la obtención de la 
doble nacionalidad? 

Los tramites y todo lo que tenía que hacer 
por mi parte ya lo hice, ya esta todo presen
tada en Madrid y ahora todo depende de 
que me toque el expediente a mí y que me 
llamen para jurar bandera. 

Llegaste con Marcelo Bielsa, has coin
cidida con Brindissi y actualmente con 
Paco Flores, con qué te quedas de cada 
uno de ellos? 

Bueno, yo ya estuve con Bielsa en Vélez y 
las cosas nos fueron muy bien, por tanto le 
conozco bastante bien y creo que era una 
apuesta muy buena para el Espanyol como 
esta demostrando en la selección argentina. 
Después con Brindisi las cosas no me fue
ron como yo hubiera deseado, era un técni
co que conocía de Argentina, aunque no 

«La política de cantera 
la considero muy 

acertada» 

había trabajado nunca con él y realmente las cosas no me 
fueron bien y no saqué ningún provecho, hasta que llegó 
Flores y volvió a darme una oportunidad y ahora estoy muy 
contenta y muy a gusto. Siempre peleé por venir a Europa 
y tratar de triunfar y me costó un par de años aclimatarme 
y acostumbrarme al juego de aca y, a partir de ahí, estar al 
mejor nivel como estuve en Argentina. 

Por lo que estas diciendo, ¿tú crees que esta es tu 
mejor temporada en el Español? 

Yo creo que sí. Creo que esta temporada me estan 
saliendo las cosas muy bien, estoy bastante contenta con 
el juego que estoy desplegando y espero poder mantener 
el nivel que es lo mas difícil para un jugador. 

¿Cómo valoras la apuesta del club por la cantera, la 
consideras una opción muy arriesgada? 

Yo no creo que sea una apuesta arriesgada y mas tenien
do la cantera que tiene el Espanyol. El Espanyol, por el 
momento económico que ha pasado, quizas se ha visto un 
poco forzado a ir por este camino pero, mi opinión, es que 
lo tendrían que hacer mas clubs. Gente de la casa con dos 
o tres internacionales de fuera creo que es una buena for
mula. 
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Después de varios años en el fútbol español, ¿qué 
diferencias mas remarcables existen a tu parecer con 
el fútbol argentina? 

El fútbol argentina yo diría que es un poco mas técnico, 
aca es muy rapido y muy física. Aquí la liga es mas com
petitiva y cualquiera puede ganar a cualquiera. En 
Argentina hay dos o tres equipos que son los que marcan 
la diferencia en el torneo y después estan todos los demas. 

«El titulo de copa, 
lo disfruté mucho» 

En las celebraciones de la obtención del título de 
Copa, dió la sensación que tú eras una de los que mas 
disfrutaste; ¿que significó aquella para tí? 

Mucho, mucho, sobretodo por lo que había sufrido los 
años anteriores y el hecho de que llegara el míster y pudie
ra estar jugando y de tener la suerte de marcar el gol que 
nos dió el pase a la final. La verdad es que fue como un 
desahogo para mí y poder dar una alegría a mi familia, que 
tanto me apoyo en los momentos difíciles, creo que lo dis
fruté muy a fondo porque algo que tenía muy dentro y en 
ese momento lo saqué todo afuera. 

JOSÉ LLOPIS - JERONI CASTELL 
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Anabelén Royo Verge 

Anabelén ha estat la pubilla del 2001 de la nostra 
Penya 

Anabelén ens ha representat aquestes festes com a 

pubilla. Els seus cognoms són Royo Verge. Els seus 

pares es diuen Ana i Ado/fo, te 3 germans i té 17 

anys. 

La primera pregunta és molt tòpica, estudies o tre

balles? Estudio i treballo. 

Quins són els teus plans per al futur? Poder ser una 

bona esteticien. 

Com va ser que vas ser la nostra pubilla? Perquè em 

feia molta il·lusió. 

De totes les festes, si haguessis de triar un moment, 

quin seria? La nit del pregó. 

Si haguessis d'explicar com ets, com ho faries? 

Deixaria que ho fessin els que em coneixen. 

Quan tens temps lliure, què t 'agrada fer? Escoltar 

música i estudiar. 

Els colors blanc-i-blaus què et diuen? Identifiquen el 

RCD Espanyol. 

Contesta aquest test: 

Un número: el 7 

Un color: el verd 

Un arbre: olivera 

Un animal: el Gat 
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Un objecte: un bo/so 

Un sentiment: aconseguir el meu somni: ser esteticien 

Un llibre: Un somni fet realitat 

Una cançó: Playet-a-live 

Un jugador de futbol: De Lucas 

Una cosa que li sobra al món: la violència 

i una que li falta: més justícia 

per acabar escriu-nos una dedicatòria al socis de la 

penya: 

¡;,./,.¿ rv..o/f 6' '$r .. ~ .. :d é> d'~,,- f º S.V-). ~e..--

[;;, ~~1 1.:. L.o:>k t>. ,. ~ ~ v->-"e .,.Q)J...~ '1--

\.uch ~<;,.-\ . U:. ~._;.\1~ )J.J.A beu f-v--~<í A 

c:y........ ~Qó~\ vY\.tl \ ~ ~°\)- . 

Francesc Serra 

RENAULT 

MANEL ROCA CARAPUIG 

Vendes i Tallers: 
Ctra. Vinaròs, s/n - Tel. 977 72 03 09 - ULLDECONA 

e CONSULTORIA E UGENI, SL 

Assessorament Fiscal, Comptable i Laboral 
Auditories de Comptes 

Planificació Fiscal i d111versions 
Assegurances 

Agent col·laborador de Banc de Santander 

Cl VIDAL I BARRAQUER, 22 - BAIXO S 
TEL. 977 57 32 90 - FAX 977 57 32 69 

E-MAIL: EUGENI@EUGEN I.COM - WWW:CEUGEN l.COM 
ULLDECO NA 

H 
* 

Restaurant - Hotel 

BON LLOC 

Tels. 977 72 02 09 - 977 57 30 16 
43550 ULLDECONA 

DIS TRIBUCIO NS 
, 

D' A LI ME N TAC IO 

Carrer Cervantes, 54 - Tel. 977 73 05 40 

Fax 977 73 05 40 

43530 ALCANAR 
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Major, 60 • Tel. 977 72 00 57 • ULLDECONA . 

PREFABRICATS l 
SUBMINISTRAMENTS 

PER A LA CONSTRUCCIÓ 

noft-e 
Tenda i Magatzem a la Plaça Catalunya 

Tel. 977 72 00 34 
Magatzem i fàbrica a ctra. La Sénia 

Tels. 977 72 02 35 - 977 72 02 66 - Fax 977 72 03 68 

l 

~@9®0®0 
ULLDECONA 

L seva tenda de les flors 
i animals de companyia 

Major, 66 - Tel. 977 72 00 87 
43550 ULLDECONA 

Forn de pa 

J~ CASOJLA 

Murada de Dalt, 35 • Tel. 977 72 08 24 

ULLDECONA 
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Albert Arnau Roman 
«M'agradaria arribar a jugar en l'Espanyol» 

Es diu Albert Arnau Roman i va néixer el 18-05-1991, per 

tant té 1 O anys. Està estudiant a l'escola pública Ramón y 

Cajal d'Ulldecona, on actualment cursa 5è de primària i juga 

al C.F. Ulldecona des de l'any 1998, on aquest any juga a la 

categoria aleví. 

Seguint els passos del seu amic i company Oriol Romeu, 

que ja pertany a la disciplina de l'aleví del RCD Espanyol, 

aquest any ha passat a formar part del Centre de Tecnificació 

que aquest club té a Amposta. 

Albert com vas conèixer el Centre de Tecnificació? 

- Per mig de l'avi de l'Oriol, que va insistir que anés a fer 

uns entrenaments a Amposta. 

Exlica'ns com va anar? 

- Vaig fer diferents entrenaments, fins que un dia em van dir 

que m'acceptaven. 

Digues-nos com combines els entrenaments? 

- Els dilluns entreno amb el Centre de Tecnificació de 

l'Espanyol; els dimarts i els dijous amb el meu Club, i els caps 

de setmana jugo amb l'Ulldecona els partits de lliga. 

On t 'agradaria arribar com a futbolista? 

- M'agradaria ser un bon futbolista i poder jugar en 

l'Espanyol. 

Albert, voldries afegir alguna cosa més? 

- Sí, voldria donar les gràcies als entrenadors del Centre 

per haver-me acceptat i per tot el que m'ensenyen i, també, 

a la Penya Blanc-i-Blava per aquesta entrevista. 

Gràcies a tu Albert. Esperem que es facin realitat els teus 

desitjos i que acabis jugant amb l'Espanyol. 

NARCÍS AUSENSI 
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Albert amb la camiseta del Centre de Tecnificació de l'Espanyol 

Albert amb la camiseta del Club de Futbol Ulldecona 
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Tomàs Guasch 
Oesde la primera edición del anuario hemos tenido como objetivo de hacer una entrevista a Tomàs Guasch. Pero por un moti
vo u otro nunca habíamos podido. Este año por fin lo hemos podido conseguir. No haremos, nosotros, la tontería de inten
tar presentar a Tomàs, só/o diremos que es el REFERENTE del periodismo perica. Fue el primera en apostar por una infor
mación destacada del Espanyol en el diario del cuat es subdirector y delegada en Catalunya, el AS. Después afortunadamente 
ha habido atros que han seguida su /ínea. También colaboró desinteresadamente con algunos que ahora te critican. 

Últimamente estas muy crítico 
con el actual modelo de club, 
qué te pasa? 

Yo creo que el Espanyol en estos 
mementos esta evidentemente 
mucho mejor como club, si por 
ejemplo lo comparamos con la 
época de la venta de Sarrià, a 
todos los niveles, y sirven de ejem
plo.... el presente estada econó
mico, la Ciutat Deportiva, las ges
tiones avanzadas para tener 
campo propio, etc. en definitiva 
hay una parte de la gestión del 
club que me parece magnífica y 
seguramente histórica, pero por 
otra parte nos falta rematar otra 
cuestión muy importante que es la 
faceta deportiva pues ésto es un 
club de fútbol y yo veo al 
Presidente, Dani, como estaba el Presidente Meler hace 
treinta años, esperando el resultada del domingo que 
viene para saber si ha de cesar al entrenador o si se ha 
de fichar en Diciembre o en Agosto. 

Creo que nuestro Club no tiene la estabilidad deportiva 
que le corresponde estando en el año 2002 y siendo el 
Espanyol de Barcelona y yo me rebelo absolutamente a 
que, por poner un ejemplo, el Celta de Vigo con una ciu
dad de 170.000 habitantes sea un club mas consolidada 
en primera división que el Espanyol, y como el Celta 

En un club que se han 
perdido jugadores 
como Cavallero, 
Pochetinno, Esnaider, 
Helguera, Galca, 
Sergio, Capdevila, etc. 
algo esta fallando 

podríamos nombrar inclusa al mismo Deportivo de la 
Coruña. 

Yo veo cada domingo, el mismo sufrir, la misma angustia 
y la misma "cullonada" de hace treinta años; a mí me 
parece que este modelo de dirección deportiva no vale y 
se ha de mejorar. 

Mantienes lo que escribiste hace un ti empo de que el 
modelo del Presidente, Dani, caía a pedazos? 
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Sí, y en ese memento el Presidente llegó a molestarse, 
inclusa hubo gente que pensaba que yo quería cargarme 
a Dani, en absoluta, por mi el Presidente puede seguir 
100 años mas en el cargo, pero lo que yo pido es que la 
consolidación deportiva del club se lleve a cabo. 

Yo me pregunto, un club que en tres años ha perdido a 
jugadores como Cavallero, Pochetino, Esnaider, 
Helguera, Galca, Sergio, Capdevila ... algo esta fallando 
en este modelo de club que esta totalmente agotado, 
algo mas hemos de hacer, quizas sea necesario un 
Presidente profesional, tipo Lendoiro, quizas sí, no lo se, 
pero lo que esta claro que ésto no va; éso de estar pen
sando cada año a ver si nos salvamos, ¿y el año que 
viene? ¿y tendremos un duro, no lo tendremos? 
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Estamos fallando en un problema absolutamente eviden
ts y el que no quiera ver ésto lleva una venda en los ojos; 
lo que no tiene nada que ver con otras gestiones de los 
mismos individuos en otras areas absolutamente magnífi
cas y que todo el españolismo debe agradecer. 

En definitiva, que el entrenador y el presidents del 

El presidenta y entre
nador viven como hace 
treinta años, acojona
dos por el partida de la 
semana que viene. 

Espanyol viven como hace treinta años, acojonados por 
el partida de la semana que viene, en el que generalmen
te somos inferiores al rival; eso ha de cambiar. 

Tú siempre has realizado una defensa de Flores a 
capa y espada, tus detractores dicen que lo haces 
porque es tu amigo. 

Clara que soy amigo de Paco, y de Solsona y de Marañón 
y de Bertomeu, como no voy a ser amigo de estos tipos 
si yo soy del Espanyol de toda la vida y los conozco 
desde hace treinta años; aquí aparece el Sr. Brindissi y yo 
le apoyo totalmente porque es el entrenador de mi club, 
pero yo no le conozco, puedo tener una relación mejor o 
peor con éf y me esforzaré para que sea buena, pero es 
que a los atros los conozco desde siempre. 

En definitiva, que Paco es amigo mío y al mismo tiempo 
lo considero un buen entrenador al menos para el 
Espanyol, y no lo digo yo, lo dicen los resultades, si noso
tros hemos de vivir del resultadismo como este entrena
dor no ha habido ninguna, ni Camacho, él nos subió de 
segunda a primera, pero Paco nos hizo campeones de 
Copa. 

Un entrenador que en dos ocasiones nos salva la cate
goría, nos hace campeones de Copa, es un hombre de la 
casa, conoce los jugadores, etc ... creéis que no lo he 
defender, pues clara! 

Aquí viene ef seleccionador lituana a entrenar al Espanyol 
y trataremos de enseñarle a corner butifarras y lo querre
mos mucho, pero por cariño antes apreciaré a uno de la 
casa, ¿no? Y ademas los errares que pueda cometer pro
fesionalmente un tío del Espanyol los perdonaré antes 
que las de un tío de fuera, es una cuestión de "bona llet". 

Tú c rees que Flores, si hubiera podido decidir algún 
f ichaje hubiera traído a Casarteli, Santis, Mainar .. ? 

Clara que no,ni a atros ... él manifiesta con acierto que ha 
llegada al Espanyol en su peor memento económico; Yo 
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recuerdo que el Sr. Bielsa acabó trayendo al mejicano 
Villa, que digo yo, debía ser aquel de las pistolas, y al 
piraña Domínguez, y al Sr.Brindissi le trajeron once juga
dores, entonces nos quedamos todos con la incógnita de 
saber qué hubiera sido del Flores hace dos años pudien
do fichar trece jugadores. 

Un tipo que esta jugando con lo que le proporciona el 
Club, es un grave error ponerlo contra la pared el primer 
día, sabiendo que no le puedes dar mas. 

Si el Presidente Dani continua, ha de seguir Flores? 

No, yo estoy convencido de que no continuara, existe un 
increíble y ridícula divorcio en el Espanyol como practica
mente toda la vida y los días de Flores en el Club estan 
contades, por los resultados o porque acabara el 30 de 
Junio, pero que si Dani continua buscara otro entrenador 
y que Dios le acompañe, pues no creo que tenga ningún 
futura si seguimos en la misma dinamica que ahora. 

¿Cómo ves las elecciones del Espanyol, crees que se 
presentara mas gente, iran en función de los resulta
dos, si Dani continua o no? 

Creo que influ iré mucho el tema del campo, que es un 
tema muy populista, los resu ltados también tendran su 
influencia, evidentemente, y todo ésto apunta a que hoy 
por hoy, si Dani va, arrasa. Pero a mí el tema de las elec
ciones tampoco me atrae mucho, creo que sería mas 

Si vivimos de los 
resultades, entrenador 

como Flores no ha 
habido ninguna, 

ni Camacho 

positivo para el Club cerrar todas las heridas abiertas, por 
ejemplo con el mayor accionista de la sociedad, porque 
es un tema cómico, sin entrar en buenos y malos, pues 
en una sociedad que el maximo accionista no intervenga, 
pase de todo, no vote y al presidente de esta sociedad le 
vaya mejor que no vote ... la debilidad del Club empieza 
por ahí. 

¿Crees que es posible la unidad en el Club? 

No, yo pienso que no. Es un tema irreconciliable, porque 
son dos maneras de ver el fútbol y la vida muy diferentes; 
o bien una salida de Dani acercaría a Lara, o hipotética
mente hablando, todo lo que sea continuar Dani signifi
ca continuar con este divorcio. 

Ante est a situación, ¿cómo se gobierna el Club? 

No hay ninguna sociedad en el mundo que pueda funcio-

Entrevista a ... 

nar así; en un memento en el que el fútbol los clubes se 
convierten en sociedades anónimas, se tiende a una 
cúpula muy unida, muy presidencialista, pues bien en el 
Espanyol vimos hace poco una asamblea de compromi
sarios que se aprobó con un 55%; de entrada ya hay un 
20% que lo vota todo en blanco; ya no es un problema de 
quien es el bueno o el malo, sinó que se ha convertida en 
una situación insostenible; 
uno que no vende las accio
nes, el otro que seguramente 
las quiere, etc. en definitiva 
es una situación complicada 
que, como siempre, perjudica 
al Espanyol. 

Tú hablabas antes del 
campo, siempre has sido 
un defensor de est e tema, 
¿crees que es mas impor
tante hacer un c ampo 
nuevo que reforzar el equi
po? 

Hombre, si como parece el 
tema del campo es una gran 
oferta y económicamente el 
Club no padece y ademas se 
pueden realizar algún tipo de 
inversiones comerciales inte
resantes en los aledaños, que supongo nos detallaran en 
su momento, yo lo haría; pero sinó yo continuaria en 
Monjuïc. Si el proyecto ha de representar una gran inver
sión, antes sin ninguna duda reforzaría el equipo, y sien
do modesta yo preferiría antes que traer a cinco 
Ronaldos traer a cinco Pochetinos uno por línea, eso 
quiere decir jugadores internacionales, y después ya pue
den jugar los de la pedrera, pero ir a un campo nuevo con 
el equipo que tenemos ahora es ir a sufrir. 

Hablemos de periodismo. ¿ Tienes la sensación de 
que tu act itud ha servida para relanzar al Espanyol en 
los medios de comunicación en general y en los 
periódicos deportivos en partic ular? 

-La prensa de Barcelona es una apuesta absolutamente 
barcelonista, el Espanyol no diré que molesta, pero casi y 
esta en un segundo termino clarísimo; cabe destacar el 
intento del diario Marca, que en un memento de bajada 
de ventas, interpretaren que la apuesta por el Espanyol 
era un camino para relanzarse, y deseo que les vaya muy 
bien, tanta como periodista, como españolista. 

Todo lo que sea que el Espanyol se oiga mas, es bueno, 
pero aquí el pescada ya esta vendido; y lo del As es una 
apuesta clarísima que esta funcionando muy bien. 

Después esta el tema del "Blanc-i-Blau", cabe destacar 
que toda aventura editorial y privada en este país es com-
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plicada, la línea editorial que sigue supongo que habra 
gente que le agrade y gente que no le entre, pero es muy 
difícil de mantener, la prueba la tenemos con lo de 
"Primer equip". No se hasta qué punto quizas el Club se 
tendría que involucrar en una publicación de caracter 
españolista como ésta, pues parece que las relaciones 
son buenas. 

Tener una televisión del Espanyol parece imposible, pero 
una emisora de radio como tienen otros clubes y que se 
oiga por toda Catalunya quiza seria posible, a lo mejor el 
club se ha de plantear una política informativa diferente. 

Hablemos de Marcó, el nuevo Director General , ¿qué 
opinión tienes de él? 

A mí me parece un tío muy preparada, muy dispuesto y 
con mucha sintonía con el Presidente y se ha tornado el 

Un entrenador que 
esta jugando con lo 

que le puede propor
cionar el club, es un 
error ponerlo contra 
la pared el primer dia 

tema como una especie de reto; no tenga ninguna duda 
de que la gestión económica y social del Espanyol fun
cionara, pero a mí lo que me "acollona" es la otra, la parte 
deportiva. Este hombre tiene una formación de econo-
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mista y dirección de empresas y 
demas, y segura que le ha cogido el 
pulso al Espanyol y saldra adelante y 
puede llegar a ser una persona impor
tante en el Espanyol, pero el problema 
esta en que todo este trabajo cómo se 
ve en el campo, ¿cómo se traslada 
hacia una política deportiva como Dios 
manda? 

¿Hablando de política deportiva, tú 
has escrito en muchas ocasiones 
que en el Espanyol desde la época 
de Camacho no se ha fíchado bien; 
que el Espanyol ha vivido de los 
fíchajes del camachismo; ¿Quiénes 
son los responsables de esa mala 
gestión durante los últimes años? 

Comenzando por Molinos, y siguiendo por Fraile, por 
Francisca, etc. toda esta gente, hablas con ellos y te 
dicen que no había dinero para mas, pero supongo que 
en la época de Camacho con el mismo dinero se ficharon 
ot ro tipo de jugadores, y yo con ésto no quiero entroni
zar al grupo Planeta, pues por ejemplo trajo a Lotov que 
no se puede decir que fuera un éxito, pero si tú tienes en 
un momento determinada un primer accionista que te 
puede ayudar a realizar unos fichajes como en su 
momento fueron Pralija, Pochetinno y Bernovic, etc. de 
tenerlos a no tenerlos es mucha la diferencia. 

Yo creo que el Espanyol es el club de España que peor 
ha fichado en los últimos cuatro o cinco años. 

Lo de la cantera es una trampa mortal , aunque en estos 
momento en el fútbol base catalan hay una desilusión 
muy grande con el Barcelona, y los chavales empiezan a 
plantearse venir a jugar al Espanyol porque saben que tie
nen posibilidades de llegar al primer equipo y saben que 
en el otro club jugara el brasileño de turno y estas hacien
do un poco de madre de toda la cantera catalana, pero 
me parece que regalamos mucho al contrario, pues no 

Creo que el Espanyol 
es el club de España 

que peor ha fichado en 
los últimes cuatro años 
tenemos comunitarios, no tenemos dinero para extranje
ros, vendemos a los nuestros buenos... por éso este 
modelo de club no puede ir a ninguna parte. 

Yo creo que traer una persona de Badajoz, como Sergio 
Morgada, para decirle que tiene 50 millones para fichar 
un defensa lateral creo que es una pasada. 
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También he de decir y esto me consta, que la secretaría 
técnica a nivel de información y estar al día, estamos 
como los mejores clubes, pero si no podemos comprar, 
pues ya me diras. 

Si el proyecto 
de campo nuevo 

representa una gran 
inversión, yo antes 
reforzaría el equipo 

¿Cómo te explicas que el Depor en una ciudad 
pequeña y los mismos socios que nosotros pueda 
ganar títulos y nosotros fichemos lo que no quiere 
nadie y tengamos como objetivo no bajar? O haga
mos la comparación con el Villareal? 

-Cómico; primero esta el complejo del españolista, que 
yo mismo puedo tener o si no lo tengo lo puedo entender, 
pues estamos siempre a la sombra del Barca, evidente
mente, porque el Barça es la Generalitat , la Diputación, la 
Caixa, etc. pero después esta la segunda cuestión, lo 
que yo no entiendo es que el segundo equipo de 
Barcelona sea menos que el primera de Vigo o Vi llareal y 
si me apuras menos que el primera de la Coruña; no 
puedo entender como el resto de clubes avanzan y noso
tros estamos como en los años cincuenta. Una vez 
Lendoiro en una entrevista me manifestó: "Ouien no se 
arriesga, muere", no hay nada mas que decir. 

Efectivamente no hay mas que decir. Palabra de Tomàs 
Guasch. 

Caixa Tarragona 

Plaça Església - ULLDECONA 
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Entrevista a ... 

Roger 
Roger Garcia Junyenc va arribar a l'Espanyol a la temporada 99-00. Diuen que va ser una aposta personal del president. Roger 

es va formar al futbol base de l'altre equip de la ciutat. Al començament se'ns feia estrany veure'l vestit de blanc-i-blau. Primer, 

amb Brindisi, jugava poc, però amb l'arribada de Flores va entrar a l'equip i s'ha convertit en un dels jugadors de referència. 

Després de tres temporades al Club, quina valoració 
fas tant a nivell esportiu com del tracte que has rebut 
per part del Club? 

La veritat és que des del primer moment el tracte ha 
estat excel·lent. Jo venia del Barcelona on no es compta
va amb mi i la meva sortida no va ser massa bona i en arri
bar aquí se'm van obrir moltes portes veient la gran ama
bilitat i dispocició del Club per part de tot el Club i de l'afi
ció. 

En el temps que portes aquí, ha canviat la teva opi
nió respecte al que representa l'Espanyol dins de la 
societat catalana? 

Em sento molt identifi
cat amb l'Espanyol 

Jo sempre he tingut un gran respecte a l'Espanyol i a 
tots els seus aficionats. Jo crec que tothom és lliure de ser 
de l'equip que vulgui i la veritat és que jo estic molt a gust 
aquí i estic molt identificat amb la gent que em ve a parlar 
de futbol i de l 'Espanyol. 

Quina valoració fas de l'aposta del Club per la pedre
ra, ho consideres una opció massa arriscada? 

Home, jo crec que a la pedrera de l'Espanyol hi ha gran
díssims jugadors i que tenen molta qualitat i que en qual-
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sevol moment poden donar el salt. Quant al fet que si és 
molt arriscat , jo crec que sempre hi ha moments per 
donar-los confiança. 

Tenint en compte la política esportiva del Club, amb 
austeritat amb els fitxatges, possible venda de juga
dors i promoció de la pedrera, quin és el sostre espor
tiu de l 'Espanyol, aspirar a mantenir la categoria o es 
pot arribar més lluny? 

Està clar que el més important és el treball que s'està 
fent al futbol base i que, com ha passat en alguns juga
dors, primer donen un gran resultat esportiu aquí i després 
se'n treu un profit econòmic. Jo crec que aquesta és la filo
sofia del Club. 

Una vegada confirmada la possibilitat de tenir un nou 
estadi en propietat, com ho valores i com t'has trobat 
fins ara a Monjuïc? 

La veritat és que jo m'he trobat molt bé a Monjuïc, jo no 
vaig conèixer, com a jugador de l'Espanyol, Sarrià on el 
públic estava molt al damunt dels jugadors i, per tant, tan 
sols puc opinar d'aquí que és el que jo he conegut. 

Parlem del teu germà Oscar, creus que arribarà a 
triomfar a l'Espanyol? 

Jo crec que tot jugador amb qualitat pot jugar a qualse
vol lloc i ell és un jugador amb molta qualitat. 

Ja per acabar, des que vas arribar al nostre Club, 
sempre hi ha hagut rumors de 
traspàs, creus que estaràs molts 
d 'anys aquí? 

Bé, jo tinc contracte pel que 
queda de temporada i una altra, i és 
normal que quan queda poc con
tracte surtin coses, no per mi si no 
per altra gent que potser els interes
sa, però la veritat és com us deia 
abans, jo estic molt a gust aquí, em 
sento estimat i valorat. 

Doncs, esperem que estiguis 
moltes temporades entre nosal
tres, la teva qualitat és necessària 
per a l 'equip. 

JOSÉ LLOPIS - JERONI CASTELL 

T A L L E R E S 

Fihla·Galla1•do, s.L. 
Puertas Metalicas - Auxiliar del Mueble 

cl Amposta, s/n. •Tel. 977 72 05 79 
43550 ULLDECONA 

FRUITES, VERDURES i QUEVIURES 
Qua.íitat i servei! 

HIERROS 
ARTÍSTICOS 

Amadeo Fernandez 

Fabrica: Vidal i Barraquer, 72 
Tel./Fax 977 72 12 20 

43550 ULLDECONA (Tarragona) 

Petra cat 
Distribució LABERNIA l FILLS SCC 

Major, 106 - Tel. 977 72 00 81 
43550 ULLDECONA 

TALLERS 

o 
Cl Vidal i Barraquer, 21 

Tel. 977 72 03 07 - Fax 977 57 32 40 
43550 ULLDECONA (Tarragona) 

INSTAL·LACIONS 

LLUM - CALEFACCIÓ - AIGUA - GAS 
MUNTATGES INDUSTRIALS - BANYS i COMPLEMENTS 
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Entrevista a ... 

Javier Curto 
Aquest any hem volgut parlar de l'Espanyol i de la Penya amb Javier Curta. Es va fer 
soci de la Penya quan la vam fundar, tot i que ell és de l'Ampolla. Ara també es soci 
de l'Espanyol i és d'aquells amb qui podem comptar sempre que hem de fer un acte 
o un desplaçament, a més sempre que pot convenç algun perica de l'Ampolla o /es 
seves rodalies perquè es faci soci de la Penya. Javier és un perica de cap a peus. 

J avier, com va ser que et vas fer soci de la Penya? 

Per mitjà del meu amic Ramon Carcellé, que va ser qui 

em va informar que a Ulldecona es fundava una penya 
de l'Espanyol. 

Quin balanç fas de d 'aquests c inc anys q ue fa que 

vam començar? 

Molt bona. Amb una junta amb moltes ganes de tre

ballar. 

De t ot es les coses que hem f et en aquest t emps, 

de què tens millor record? 

El dia que vam portar la Copa a Ulldecona. 

Parl em de l 'Espanyol. Com veus la situac ió del 

Club? 

La veritat és que millor que fa un any. Sobretot per la 

notícia que ens ha donat que farem un camp nou. 

Creus que s'ha d esap rofitat , socialment, el títol de 

copa que vam guanyar fa menys d e dos anys? 

No. Crec que no hem aprofitat l 'impuls que ens havia 

de donar el t ítol. 

Flo res és el gran debat , per a tu , Flores sí o no? 

Per a mi no hi ha debat. Flores és un dels millors 

entrenadors que hem tingut en tota la història. 

Creus que se li ha donat prou suport d es del 

Consell? 

La meva opinió és que li ha faltat bastant de suport. 

J a per acabar, c reus que pati rem mo lt aquesta 

t emporad a? 

Amb la reacció que ha tingut últimament l'equip, jo 

est ic molt il·lusionat i crec que podem acabar entre els 

deu primers. 

Així ho esperem tot s. Mo ltes g ràcies, Javier. 
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Javier Curto 

O N l Auxiliar del 
Moble 

UÑOZ 

Camí Olivar, s/n 
Tel ./Fax 977 72 05 50 

ULLDECONA 

FUSTERIA BEL 

Av. Ramon Salomon, 9 
Tel. 977 72 00 44 
Fax 977 57 30 69 

ULLDECONA 
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REPARACIONS l 
CONSTRUCCIONS 

LA PERDIU, SL 

ULLDECONA 

• Especialitat en finestrals granja 

• Revestiment interior de furgonetes i 

camions amb fibra de vidre 

•Dipòsits 

Ctra. Montsià, s/n 
Tel. i Fax 977 72 07 85 

Part: Maestrat, 4 - Tel. 977 72 03 29 
ULLDECONA 


